
 
Postpensjonistene i Agder 

Protokoll fra styrets møte  
Nr. 1 – 13.01.2025 – Posten Bring Kundesenter 

 

Til stede fra Styret: 
Brit Marstein Olsen - leder 
Margrethe Svee - nestleder 
Åshild Rødsås – økonomiansvarlig 
Odd Øyvind Fløysvik – sekretær 
Tore Gustavsen – styremedlem 
Gerd H. Eriksen – varamedlem 
Oddbjørn Lamo - varamedlem 
 

Forfall: 
 
 
Til stede, andre: 
Holger Zachariassen - redaktør av Sydvesten 

Saksliste: 
1. Protokoll fra forrige styremøte 
2. Mottatte/sendte skriv, referatsaker og saker til oppfølging 

-medlemsstatus 
-regnskap 

3. Oppsummering av jubileumsfesten 
4. Turer 2025 

-Montenegro 24.09. – 01.10.25 
- Innland? 

5. Årsmøteforberedelser 
-Tore, oversikt over døde medlemmer i 2024 
-Aktivitetsplan, som 24? 

6. Datasystemene 
7. Eventuelt 
8. Neste styremøte 03.02. 

 
Ad punkt 1  
Vedtak: 
Enstemmig godkjent. 
Ad punkt 2  
o Økonomi 

o Status, fortsatt god 
o Medlemsstatus: 337 

o Tilskudd fra Fagforbundet er lavt tilskudd, økonomiansvarlig tar dette opp på teams møte i februar 
o Innlandstur, ikke mottatt tilbud fra Risdal, dagstur, eventuelt tur med overnatting  

Ad punkt 3 
Vellykket jubileumsfest, god stemning. Toastmaster Roy Fossdal gjorde en glimrende jobb. Kjellaug K. 
Jota holdt en flott tale.  Siden det var flere innganger til hotellet, kunne det gjerne vært representant 
fra styret ved hver inngang. Noen klager på noe kald middag, tilbakemelding gitt hotellet. 
Ad punkt 4 
Tur til Montenegro 24.09. – 01.10.2025  

Avventer tilbud på dagstur / overnattingstur fra Risdal Touring 

Vedtak: 

Påmeldingsfrist 01.05. ved innbetaling av depositum. 

Innbetaling sluttbeløp 20.07. 



Omtale av turen i neste nummer av Sydvesten 
 

Ad punkt 5 
Utkast til årsberetning 2024 gjennomgått 

8 medlemmer har gått bort i 2024 

Arbeidsplan for 2025 gjennomgått og korrigert 

Vedtak: 

Budsjettforslag for 2025 gjennomgås på neste styremøte. 

Frist for påmelding 
Ad punkt 6 
Holger Zachariassen gjennomgikk bruk av skrifttype Aptos og bruk av overskrifter og Redaktør-knapp 

Vedtak: 

Holger Zachariassen holder kurs for nestleder og sekretær 21.01. 

Margrethe undersøker mulighet for å leie lokale på biblioteket. 

Ad punkt 7 
Årsmøte 

Fremtidens posttjenester. 

Vedtak: 

Margrethe kontakter Sparebank Sør angående foredrag om svindel 

Styret ingen kommentar til fremtidens posttjenester. 
Ad punk 8 
Neste styremøte: 03.02.2025 
 
Møtet ble hevet 13:35 
 
 
Odd Øyvind Fløysvik 
Sekretær 
 


